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Protokół Nr VI/2015 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 23 marca 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
05

, a zakończyły o godz. 16
00

. 

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ferdynand Łukasik dokonał otwarcia VI sesji Rady Powiatu              

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 17 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Na sesji nieobecna radna: Alicja Prill  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Udzielił głosu Prezesowi Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. Ryszardowi Mitkowi. 

 

Ryszard Mitek – Prezes Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował, że przez 15 lat był dyrektorem Szpitala Powiatowego w Barlinku. Przekazał, że 

w nowej kadencji nie będzie już pełnił funkcje Prezesa Spółki. Podziękował za współpracę dla 

wszystkich radnych i Starostów wszystkich Kadencji. Przekazał, ze cieszy się, że możnabyło 

we wszystkich kadencjach poprawiać kondycję Szpitala w Barlinku i rozwijać go. 

Złożył życzenia wszystkiego najlepszego i powodzenia w pracy dla dobra Spółki Szpital 

Barlinek. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Podziękował, za 15 lat pracy oraz za trud i wkład włożony w poprawę funkcjonowania Spółki 

Szpital Barlinek. Podziękował, za bardzo dobry wynik finansowy Szpitala. Złożył życzenia 

zdrowia i realizacji wszelkich ambicji, aspiracji i planów życiowych.  

Przekazał, że obecnemu Prezesowi Spółki Panu Arkadiuszowi Cysek, życzy, aby prowadził 

Szpital nie gorzej jak jego poprzednik. 

 

Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

Podziękował, za 4 letnia współpracę i za trud, który udało się podjąć, i który zakończył się 

sukcesem, czyli komercjalizację Szpitala. Przekazał, że  daje ona dziś szerokie spektrum 

rozwoju dla tej Spółki. 

 

Radny Powiatu – Andrzej Potyra 

W imieniu mieszkańców i radnych Barlinka podziękował, za wspólna pracę.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Złożył podziękowania w imieniu Rady Powiatu. Zwrócił uwagę, że Szpital pod dyrekcją Pana 

Ryszarda Mitka umacniał się i rozwijał. Złożył życzenia zdrowia i pomyślności. 
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Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku VI sesji Rady Powiatu        

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Poinformował, że z uwagi na fakt, iż w dniu dzisiejszym do Przewodniczącego Rady Powiatu 

wpłynęło pismo Skarżącego w sprawie wycofania złożonej przez niego uprzednio skargi na 

działalność Starosty Myśliborskiego, zasadne staje się wycofanie przedmiotowego punktu  

z porządku sesji. 

Wobec tego zaproponował wycofać z porządku punkt 3.5. dot. podjęcia uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 

Następnie w związku ze złożoną rezygnacją radnego Wojciecha Wojtkiewicza z członkostwa  

w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa 

zaproponował wprowadzić do porządku sesji kolejną autopoprawkę polegającą na dodaniu  

w kolejności punktu:  

3.5 dot. podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady 

powiatu, ustalenia liczby osób wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu 

osobowego, 

 

Następnie zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego porządku sesji? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Zaproponował, aby  wprowadzić do porządku sesji jako punkt 3.6. projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok, jako punkt 3.7. projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027 oraz jako punkt 3.8. projekt uchwały w sprawie 

złożenia oświadczenia i wystosowania apelu w związku z ograniczeniem działalności oraz 

likwidacją etatów w Komisariatach Policji w Barlinku i Dębnie. 

 

Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, dlaczego wnioskodawca wycofał swoją skargę? Zwrócił uwagę, że temat był 

omawiany na Komisji i nic nie wskazywało na to, że będzie podjęta taka decyzja. Zapytał jakie 

są okoliczności, że skarżący już nie skarży i czy była to tylko ta jedna skarga? 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo w sprawie wycofania skargi na 

działalność Starosty Myśliborskiego. Odczytał treść przedmiotowego pisma. 

 

Na sesję przybywa radny – Waldemar Pacewicz 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Stwierdził, że w obradach udział bierze 18 radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał czy są inne uwagi do porządku sesji? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zaproponowanych zmian: 
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1. Za wycofaniem z porządku sesji projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Starosty Myśliborskiego, który stanowił punkt. 3.5 głosowało 14 radnych, przeciw 

- 3, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

2. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 3.5. projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady powiatu, ustalenia liczby osób 

wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego głosowało 16 

radnych, przeciw - 2, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 3.6. projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok głosowało 16 radnych, 

przeciw - 0, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

4. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 3.7. projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2015-2027 głosowało 16 radnych, przeciw - 0, 2 radnych wstrzymało 

się od głosu. 

 

5. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 3.8. projektu uchwały w sprawie 

złożenia oświadczenia i wystosowania apelu w związku z ograniczeniem działalności oraz 

likwidacją etatów w Komisariatach Policji w Barlinku i Dębnie głosowało 17 radnych, 

przeciw - 0, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji z wprowadzonymi zmianami:  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

3.1. w sprawie odwołania skarbnika powiatu. 

3.2. w sprawie powołania skarbnika powiatu. 

3.3. w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 roku. 

3.4. w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie. 

3.5. zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady powiatu, ustalenia 

liczby osób wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego. 

3.6. w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok. 

3.7. zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027. 

3.8. w sprawie złożenia oświadczenia i wystosowania apelu w związku z ograniczeniem 

działalności oraz likwidacją etatów w Komisariatach Policji w Barlinku i Dębnie. 

4. Sprawozdanie o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 2014 roku. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego na terenie powiatu. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu. 

7. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli”. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 
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11. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

12. Oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie obrad. 

 
  

Ad. 3 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Powiatu                      

w Myśliborzu: 

 

3.1  w sprawie odwołania skarbnika powiatu. 

 

(Wniosek Starosty Myśliborskiego w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu stanowi załącznik 

Nr 3 do Protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Radny Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 

Zwrócił uwagę, że bardzo szybko i sprawnie został powołany Zarząd Powiatu.  

Zaapelował do Członków Zarządu Powiatu o to, aby więcej wysiłków poświęcić na to, aby 

popracować nad kandydaturą na funkcje Skarbnika Powiatu. 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że to co usłyszeliśmy nie ma związku z podejmowaną uchwałą. Jest to 

autonomiczna decyzja Pani Skarbnik. Zapewnił, że finanse Powiatu nie ucierpią ponieważ 

zostały one doprowadzone do takiego stanu, że już może być tylko lepiej. 

Poprosił Przewodniczącego Rady, aby pilnował porządku obrad i nie dopuszczał do 

wypowiadania nie merytorycznych wypowiedzi. 

   

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie odwołania skarbnika powiatu głosowało 18 radnych, 

przeciw - 0  radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 

Uchwała Nr VI/36/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 23 marca 2015 roku  

w sprawie odwołania skarbnika powiatu została podjęta. (załącznik Nr 4 do protokołu)   

 

3.2 w sprawie powołania skarbnika powiatu; 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Poprosił o zabranie głosu przez Starostę Myśliborskiego. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że w związku z podjętą uchwałą o odwołaniu z funkcji skarbnika powiatu Pani 

Agnieszki Chudziak zachodzi potrzeba powołania nowego Skarbnika. Wolę pełnienia tej 

funkcji wyraziła pracownik Wydziału Finansowego Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 
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Pani Małgorzata Popławska. Posiada ona wszelkie niezbędne kwalifikacje oraz doświadczenie 

i olbrzymią wiedzę dotyczącą spraw finansowych. Jest zatem odpowiednią kandydatką na to 

stanowisko.  

Przekazał, że chciałby dodać do wcześniejszych wypowiedzi, że stosunek pracy nie jest 

stosunkiem niewolniczym i każdy ma prawo niego zrezygnować. Najistotniejszą kwestią jest  

w tej chwili powołanie nowego Skarbnika, który będzie w sposób wiarygodny  

i odpowiedzialny realizował gospodarkę finansową znajdującego się w trudnej sytuacji 

Powiatu Myśliborskiego. Przekazał, że podziela opinię radnego Wojciecha Wojtkiewicza i nie 

sadzi, aby finanse Powiaty były w jakiś sposób narażone do czasu powołania w drodze 

konkursu osoby, która będzie pełnić funkcje Skarbnika Powiatu. 

 

(Wniosek Starosty Myśliborskiego w sprawie powołania Skarbnika Powiatu stanowi załącznik 

Nr 5 do Protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie powołania skarbnika powiatu głosowało 18 radnych, 

przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr VI/37/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 23 marca 2015 roku  

w sprawie powołania skarbnika powiatu została podjęta. (załącznik Nr 6 do protokołu)   

 

3.3 w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 roku. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zwróciła uwagę, że w przedłożonym projekcie uchwały Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Myśliborzu stwierdza, że mamy mniej środków  finansowych o kwotę ok. 16 500,00 zł. 

Przekazała, że chciałaby odnieść się do zadań jakie zostały zaplanowane. Priorytetowo 

należałoby potraktować zadanie likwidacji barier architektonicznych, technicznych, 

komunikowaniu się i zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze. Powiatowy Urząd Pracy planuje wydawanie środków jedynie na staże. Wobec 

tego nie znajduje to uzasadnienia. Poinformowała, że uzyskała informację w PCPR, że na tak 

ważne zadania jak likwidacja barier architektonicznych, technicznych i komunikacyjnych 

złożono 40 wniosków na kwotę ok. 200.000 zł.  Zaplanowana w budżecie  kwota stanowi 

150.000,00 zł. Zwróciła uwagę, że jest ona zbyt niska w porównaniu do potrzeb. 

Poinformowała, że w wielu innych Powiatowych Centrach Pomocy Rodzinie nie ma zawartego 

zadania dot. stażu. Powiatowe Urzędy Pracy realizują staże dla osób niepełnosprawnych  

z własnych środków.  

Poinformowała, że sprawdziła dane z ostatnich trzech lat. w 2014 roku Powiatowy Urząd Pracy 

zwrócił kwotę 23.000,00 zł. W 2013 roku nastąpiła zmiana z zadania wyposażenia stanowiska 

pracy w kwocie 50.000,00 zł, które przeznaczono znowu na staże. Natomiast w 2012 roku 



 6 

przesunięto niewykorzystane środki ze staży w kwocie 16.000,00 zł, podjecia działalności 

gospodarczej w kwocie 17.000,00 zł i kwotę 40.000,00 zł z zadania na zwrot kosztów 

wyposażenia stanowiska pracy. Łącznie była to kwota 73.000,00 zł. Przekazała, że 

prawdopodobnie nie zrealizowano wielu zadań.  

Zwróciła się z prośbą o wprowadzenie ograniczeń i zmian w zakresie wydatkowania środków 

PFRON  

w przedmiotowym projekcie uchwały do następujących zadań: 

1. zmniejszenie kwoty na zadanie realizowane przez Powiatowy Urząd Pracy (staże) do 

kwoty 50.000,00 zł. 

2. zmniejszenie kwoty z zadania dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych  

i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych do kwoty 154 000,00 zł. 

3. zwiększenie kwoty na likwidacje barier architektonicznych do kwoty 200.000,00 zł; 

4. zwiększenie kwoty dofinansowania na zaopatrzenie w sprzęt rehabilitacyjny, 

przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom 

niepełnosprawnym do kwoty 203.000,00 zł. 

5. wprowadzenie do realizacji zadania – zlecenie organizacjom pozarządowym zadań  

z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej na kwotę 20.000,00 zł. 

6. Warsztaty Terapii Zajęciowej pozostają bez zmian. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są inne propozycje?  

 

Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał jakie jest stanowisko Zarządu w tej sprawie? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że zgłoszone uwagi są zasadne zwłaszcza, że co roku mamy do czynienia ze 

zwrotem tych środków. W związku z tym zaproponował, aby na ten moment nie podejmować 

decyzji w tej sprawie i przygotować na kolejną sesję Rady Powiatu  propozycję Zarządu 

Powiatu, która będzie uwzględniać przedstawione zmiany. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

Poprosił o wycofanie złożonego wniosku przez Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu , ponieważ 

przyjecie podział środków w wersji jaka została przedstawiona przez Dyrektora PCPR pozwoli 

na uruchomienie działań związanych ze wsparciem finansowym dla osób niepełnosprawnych. 

Zwrócił uwagę, że można przygotować korektę i w kolejnym miesiącu zaktualizować ten plan 

na sesji Rady Powiatu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Ryszard Wiśniak 

Przekazał, że złożony wniosek jest zasadny. Należałoby ogłosić przerwę i przygotować 

wniosek.  Zwrócił uwagę, że problem jest co roku i dotyczy on bardzo ważnych spraw – 

sytuacji osób niepełnosprawnych. Środki pomimo, że są mniejsze powinny zostać podzielone 

w sprawiedliwy sposób. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Złożyła wniosek o przegłosowanie projektu uchwały w wersji przygotowanej przez Zarząd 

Powiatu. Natomiast Wniosek Wiceprzewodniczącej Rady Elżbiety Ligenzy zostanie 

przeanalizowany przez Zarząd Powiatu. 
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Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku Wicestarosty – Danuty 

Patkowskiej. 

 

Za wnioskiem Wicestarosty Danuty Patkowskiej o przegłosowanie projektu uchwały  

w wersji przygotowanej przez Zarząd Powiatu głosowało 14 radnych, przeciw -  

2 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 roku 

głosowało 17 radnych, przeciw - 0, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr VI/38/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 23 marca 2015 roku  

w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 roku została podjęta. 

(załącznik Nr 7 do protokołu)   

 

3.4 w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie; 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Poprosił o zabranie głosu kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie. 

 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie – Małgorzata Lenkiewicz 

Poinformowała, że Warsztat Terapii Zajęciowej jest wyodrębnioną jednostka organizacyjną 

Gminy Dębno finansowany przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

Urząd Miejski w Dębnie i Powiat Myśliborski. Działa na  mocy Ustawy o rehabilitacji 

zawodowej i  społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych z 27 sierpnia 1997r. 

Swoją działalność prowadzi w przystosowanym obiekcie przy ul.Chojeńskiej 6 A w Dębnie od 

2002 roku. Jest to placówka dla trzydziestu osób niepełnosprawnych z miasta i gminy, które 

posiadają prawnie potwierdzony status niepełnosprawności z kwalifikacją do terapii 

zajęciowej.   

Celem działania warsztatu jest rehabilitacja społeczno-zawodowa osób niepełnosprawnych, 

oznaczająca zespół działań organizacyjnych, leczniczych, psychologicznych, edukacyjnych, 

technicznych i społecznych zmierzających do osiągnięcia, przy aktywnym udziale osób 

niepełnosprawnych, możliwie najwyższego poziomu ich funkcjonowania, jakości życia  

i integracji społecznej. 

Realizacji powyższych celów służy głównie terapia zajęciowa, określana mianem oddziaływań 

terapeutycznych z wykorzystaniem zajęcia i pracy w terapeutycznych sześciu pracowniach          

o profilach : kulinarnym, plastycznym, wikliniarskim, stolarskim, dziewiarsko-krawieckim         

i komputerowo- muzycznym. Zajęcia rehabilitacyjne prowadzone są w systemie opieki 

dziennej od 7.30 do 15.30, przez pięć dni w tygodniu w pięcioosobowych grupach  

w pracowniach, dostosowanych do możliwości i zainteresowań każdego z uczestników. 

. Ponadto Warsztat zapewnia opiekę medyczno-socjalną, psychologiczną,  zajęcia rehabilitacji 

ruchowej z zakresu kinezyterapii oraz dowóz uczestników własnym, przystosowanym 

samochodem. Statutowe zadania realizowane są przez jedenasto-osobowy zespół pracowników 
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z występującymi  okresowo zmianami osobowymi ,wspierany przez stażystów , wolontariuszy 

i dziecięco-młodzieżowe grupy przedszkolno- szkolne. 

Rehabilitacja zawodowa realizowana w placówce, oparta jest głównie o terapię zajęciową, 

która przekłada się na powstawanie różnorodnych prac i wyrobów, które świadczą  

o zdolnościach i umiejętnościach osób niepełnosprawnych oraz chęci zaistnienia i działania  

w środowisku. 

Efekty prowadzonej  terapii – powstające prace, prezentowane są w warsztatowej galerii oraz 

na stoiskach handlowych z okazji lokalnych uroczystości. Prowadzoną terapię zajęciową 

wzbogaca się różnymi aktualnie obowiązującymi zagadnieniami i formami. 

Rehabilitacja społeczna realizowana w placówce ma na celu osiąganie i utrzymywanie dobrej 

formy psychicznej, integrację osób niepełnosprawnych ze społeczeństwem, likwidację uczucia 

wyizolowania i stworzenia przyjaznej atmosfery w środowisku. W związku z tym bierzemy 

udział w życiu codziennym i okazjonalnym społeczności lokalnej, uczestniczymy  

w organizowanych uroczystościach kulturalnych, rozrywkowych, rekreacyjnych i sportowych. 

Współpracujemy z   ośrodkami o podobnym profilu działalności w kraju i zagranicą jak  

i lokalnymi instytucjami, organizacjami i przedsiębiorstwami co umożliwia realizację 

integracji, wymianę doświadczeń oraz inspiruje do nowych form pracy wzbogacając proces 

terapeutyczny oraz pozyskanie materiałów do terapii jak i bieżącego funkcjonowania. 

Ponadto placówka poza swoją działalnością statutową, wspiera niepełnosprawnych 

mieszkańców Miasta i Gminy Dębno w zakresie doradztwa i poradnictwa oraz nieodpłatnego 

użyczania sprzętu ortopedycznego,  pozyskiwanego z Holandii i Niemiec oraz  lokalnych 

darczyńców. Działalność Warsztatu stanowi istotny element wsparcia dorosłych osób 

niepełnosprawnych jak i ich rodzin.           

Warsztat Terapii Zajęciowej swoją działalnością nadaje zagadnieniu niepełnosprawności 

należne jej miejsce w strukturze społecznej, wnosząc wyjątkowy i szczególny wkład w życie 

społeczne Miasta i Gminy Dębno. 

 

Radny Powiatu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, jak jest finansowany Warsztat i dlaczego została zwrócona kwota 1000,00 zł do 

PFRON? 

 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie – Małgorzata Lenkiewicz 

Odpowiedziała, że zwrot środków dotyczył zwolnienia chorobowego jednego z pracowników.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Dębnie głosowało 16 radnych, przeciw - 0, 2 radny wstrzymało się od głosu. 

 

Uchwała Nr VI/39/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 23 marca 2015 roku  

w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie została 

podjęta. (załącznik Nr 8 do protokołu)   

  

3.5 zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady powiatu, ustalenia 

liczby osób wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego, 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 
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Przekazał, że w związku ze złożoną w dniu 19 marca 2015 r. przez radnego Wojciecha 

Wojtkiewicza pisemną rezygnacją z pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa Rady Powiatu zachodzi potrzeba wprowadzenia 

zmian w składzie osobowym przedmiotowej Komisji. ( Pismo w sprawie Rezygnacji stanowi 

załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Kolejno: 

 

Zapytał. czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady 

powiatu, ustalenia liczby osób wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu 

osobowego głosowało 16 radnych, przeciw - 2, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr VI/40/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 23 marca 2015 roku  

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady powiatu, ustalenia liczby 

osób wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego została 

podjęta. (załącznik Nr 10 do protokołu)   

 

3.6  w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że na Komisji prosił o zmianę uzasadnienia jednak nie zostało to 

uwzględnione. Zapytał, na co przeznaczone zostaną środki, które zapisane są w rozdz. 85420 

Młodzieżowe ośrodki wychowawcze, głównie § 4300 – zakup usług pozostałych na kwotę 

299.001,00 zł?  Zapytał co takiego pojawiło się, jakie umowy zamierza zawierać Pan Dyrektor 

i na co Zarząd wyraził zgodę?  

Zwrócił uwagę, że zmniejsza się deficyt i zwiększają się przychody o kwotę 68.760,31 zł.  

W uzasadnieniu jest wskazane na co one zostaną przeznaczone. Jednak w wolnych środkach 

pozostawiona została kwota 1 961.000,00 zł. Zapytał kiedy Zarząd zaplanuje realizacje 

inwestycji w infrastrukturę oświatową – remont sanitariatów dla młodzieży w szkołach. 

Zwrócił się z wnioskiem, by wprowadzić kwotę 300 000,00 zł z wolnych środków do tej 

uchwały i przystąpić do realizacji tej inwestycji i tym samym zrealizować zalecenia Sanepidu. 

Zapytał, czy wszystkie wolne środki jakie pozostały maja być przeznaczone na dokończenie 

siedziby Starostwa przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o przesunięcia i zabezpieczenie środków związanych  

z finansowaniem oświaty to wynikają one z faktu, że metryczka i środki skierowane do 

poszczególnych placówek nie są wolne i wynikają z określonych uregulowań. W związku  

z tym pozycja 344 921,00 zł będzie przeznaczona dla Renic w zakresie uruchomienia stołówki. 

Jeżeli chodzi o wydatkowanie wolnych środków trudno jest w tej chwili wyrokować.  

Deficyt na ten rok wynosi 2 060 894,00 zł i jest realizowany pierwszy rok programu 
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naprawczego. Wydatkowanie jakichkolwiek środków bez przygotowania i analizy nie jest 

zasadne w związku z tym, że Powiat Myśliborski powinien wyartykułować jasno i wyraźnie 

misję na tę Kadencję, czyli zubożony budżet i realizacja programu naprawczego. Dlatego 

proponujemy, aby te zapisy miały taki charakter, natomiast co do szczegółowości to kolejna 

Sesja pokaże w jakich obszarach te wolne środki będą wydatkowane. Zwrócił uwagę, że wolne 

środki  są to głównie środki obciążone zadaniami z udziałem funduszy unijnych i na dzień 

dzisiejszy trudno jest określić czy wystarczy ich na zrealizowanie całego wachlarza zadań, 

które stoją przed nami. 

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że wolne środki nie są obciążone tylko weszły do budżetu po stronie 

dochodów, zatem są do dyspozycji Zarządu. Deficyt, który był planowany wynosił ok. 

4 000 000,00 zł, a zakończył się na 2 000 000,00 zł zatem podejmowane decyzje były słuszne. 

Przekazał, ze nie otrzymał odpowiedzi na pytanie na co zostanie przeznaczone w § usług 

prawie 300 000,00 zł w Renicach? Zwrócił uwagę, że Starosta powiedział, że na uruchomienie 

stołówki jednak nie pamięta by ktokolwiek ją zamknął. Przekazał, że stołówka w Renicach 

funkcjonuje i przebywają tam wychowankowie. Zapytał jaką stołówkę zatem chodzi, czy 

będzie to druga stołówka, jeżeli tak to w jakim miejscu, kto będzie tam pracował i jakie będzie 

jej przeznaczenie? Złożył wniosek, aby z wolnych środków przeznaczyć kwotę 300 000,00 zł 

na rozpoczęcie procedury realizacji inwestycji zmierzającej do poprawy infrastruktury 

sanitarnej w szkołach. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że jeżeli nie wydatkujemy subwencji oświatowej zgodnie z jej celowością to 

będziemy musieli ją zwrócić. 

Przypomniał, że deficyt w oświacie jest duży i problemem jest jak ten deficyt wyeliminować  

i z jakich środków go pokryć. W budżecie pomimo, że było tak dobrze jak radny zauważył  

w ubiegłym roku nie udało się zrealizować programu naprawczego. Nie została spłacona kwota 

500 000,00 zł, nie zapłacone zostały wszystkie pochodne do wynagrodzeń za rok ubiegły  

i zostało to przeniesione na rok bieżący. Racjonalna gospodarka środkami finansowymi jest 

nieodzowną rzeczą dla Powiatu Myśliborskiego. Na dzień dzisiejszy należy być bardzo 

powściągliwym jeżeli chodzi o wydatkowanie tych środków. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że skoro radny Arkadiusz Mazepa wyraża troskę o łazienki w szkołach to szkoda, 

że tak późno i z tego stanowiska, a nie wtedy kiedy był Starostą. Przypomniała, że jest jeden 

remont, który nie został dokończony, czyli budynku w Smolnicy. Potrzeba jest jeszcze dużo 

pieniędzy na jego do kończenie i do tego tematu warto jest powrócić. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że dziwi się wypowiedzi radnego Arkadiusza Mazepy, ponieważ na to o czym 

mówił miał aż cztery lata. Przekazał, że informował radnego na Komisji budżetu o tym, że Pani 

Skarbnik przygotowała informację dotyczącą wykonania wydatków za lata 2013 i 2014 oraz 

plan na rok 2015.  

Gdyby radny się z nią zapoznał to nie zadawałby pytań i wiedziałby jaka jest skala 

niedoszacowania i jaki został przez niego przygotowany budżet. Zwrócił uwagę na złą sytuację 

rodzin zastępczych. Przekazał, że dziwi się dlaczego sanitariaty nie zostały wyremontowane 

ponieważ w ciągu 2014 roku wiedząc o tym w jakim stanie są finanse publiczne to zwiększono 

wydatki bieżące aż o 3 723 000,00 zł. Przekazał, że radny chce, aby rozpoczęto realizacje 

inwestycji. Zwrócił uwagę na remont w Smolnicy. Zarząd już w miesiącu maju 2014 roku 



 11 

wiedział, że inwestycja pochłonie minimum 1 000 000,00 zł co wynikało z kosztorysu 

inwestorskiego. Przekazał, że placówka ta wymaga jeszcze bardzo dużych nakładów. Zwrócił, 

uwagę że źle oszacowano również dochody z tej placówki.  

Poruszył również temat Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej i braku w niej 

Wychowanków oraz środków finansowych jakie były wydatkowane. 

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Zwrócił uwagę, że Starosta skierował do Rady projekt uchwały i nie ma podstaw to tego, żeby 

sądzić że to o czym mówił nie jest właściwe. Przekazał, że należy poprzeć wniosek Starosty. 

Zwrócił uwagę na inwestycje w Barlinku, gdzie jedynie wykonana została termomodernizacja, 

a budynek wymaga remontu jeszcze w środku. 

Należy zastanowić się jak zrobić, aby wygenerować z budżetu jak najwięcej środków na 

wszystkie potrzeby placówek. 

Poprosił o wyjaśnienie zadania dotyczącego stołówki. 

 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że środki w § 4300 – zakup usług pozostałych dotyczą zakupu posiłków, a nie 

powołania do życia nowej stołówki w ramach środków z subwencji przeznaczonej dla 

wychowanków MOW w Renicach, które dadzą możliwość przeniesienia pewnych kosztów 

rodzajowych i pozwolą lepiej zbilansować oświatę. Zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi  

o młodzieżowe ośrodki wychowawcze i młodzieżowe ośrodki socjoterapii to subwencja na nie 

przyznawana powinna być przeznaczana w całości na ich funkcjonowanie. Jeżeli chodzi  

o Renice to jest tu przypadek, że jest nadwyżka z której do tej pory korzystano w innych 

obszarach. Zgodnie z nowymi uregulowaniami tego robić już nie możemy.  

 

Radny Powiatu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, czy jeżeli chodzi o stołówkę to oznacza, ze będzie zakupywany catering?  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że w związku z tym iż są ponoszone wydatki na prowadzenie dwóch stołówek 

ideą tak zapisanych wydatków było powołanie zamiejscowej stołówki dla Renic i przeniesieniu 

części kosztów związanych z funkcjonowaniem stołówki w Myśliborzu do wydatków 

ponoszonych w Renicach i w ten sposób zagospodarowanie tej części subwencji oświatowej 

dla ośrodka wychowawczego.  

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Zapytał, jak to będzie wyglądało docelowo? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Renicach przejąłby stołówkę Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. Tam byłyby przygotowywane wszystkie posiłki  

i dostarczane dla tych jednostek. 

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Zapytał, czy to pozwoli zaoszczędzić środki w budżecie? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 
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Odpowiedział, że pozwoli to zatrzymać środki z subwencji oświatowej. Jeżeli nie 

wykorzystalibyśmy ich w 100% w Renicach to należałoby je zwrócić. Dlatego szukamy 

możliwości pełnego wykorzystania subwencji oświatowej.  

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że dotyczy to propozycji przygotowanej przez Powiatowe Centrum Obsługi 

Finansowo-Administracyjnej, a mianowicie połączenia dwóch stołówek w jedną, aby dokonać 

pewnych oszczędności w związku z tym, że program naprawczy nie jest realizowany.  

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Zwrócił uwagę na rozbieżność stanowisk przedstawianych przez Starostę i Członka Zarządu. 

Zapytał czy ostateczne stanowisko jest takie jakie zaprezentował Starosta Myśliborski? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że w proponowanym projekcie uchwały jest dokładnie tak jak wcześniej 

wytłumaczył. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego na 2015 rok głosowało 18 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała Nr VI/41/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 23 marca 2015 roku  

w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok została 

podjęta. (załącznik Nr 11 do protokołu)   

 

3.7  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027 głosowało 18 radnych, 

przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr VI/42/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 23 marca 2015 roku  

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027 została podjęta. (załącznik Nr 12 do protokołu)   

 

3.8 w sprawie złożenia oświadczenia i wystosowania apelu  

w związku z ograniczeniem działalności oraz likwidacją etatów w Komisariatach Policji 

w Barlinku i Dębnie. 
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Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

Zaproponował, aby wprowadzić autopoprawkę do projektu uchwały i w § 3 dodać 

stwierdzenie, że uchwała zostanie przesłana również Powiatowej Komendzie Policji  

w Myśliborzu. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za wprowadzeniem zmiany w projekcie uchwały poprzez dopisanie w  § 3 

stwierdzenia, że uchwała zostanie przesłana Komendzie Powiatowej Policji w Myśliborzu 

głosowało 18 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

W wyniku głosowania Autopoprawka do projektu uchwały została wniesiona. 

 

Wiceprzewodniczący Radny Powiatu – Ryszard Wiśniak 

Zaproponował, aby w § 1 projektu uchwały zamienić słowo „dezaprobatę” na  słowo 

„sprzeciw” – „Rada Powiatu w Myśliborzu wyraża sprzeciw wobec ograniczenia działalności 

oraz likwidacji etatów w Komisariatach Policji w Barlinku i Dębnie”. 

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Przekazał, że inicjatywa podjęcia przedmiotowej uchwały została złożona przez niego  

i radnego Arkadiusza Mazepę na posiedzeniu Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. Zwrócił uwagę, że poruszył on podczas obrad Komisji temat likwidacji 

dyżurki w Barlinku, a radny Arkadiusz Mazepa likwidacji dyżurki w Dębnie. 

Zwrócił uwagę, że taki eksperyment był już przeprowadzony w Barlinku i nie zdał egzaminu. 

Zwrócił uwagę na pozytywne aspekty funkcjonowania dyżurnego. Świadomość tego, że 

mieszkaniec może przyjść do dyżurki daje poczucie większego bezpieczeństwa. Były 

przypadki, że dyżurny Powiatowy nie orientował się w nazwach niektórych miejscowości  

i dysponowanie policjantami nie sprawdzało się. Poprosił Komendant Policji, aby uwzględnić 

zdanie Komisji. Zwrócił uwagę, że Burmistrz Barlinka ma podobne zdanie w tej kwestii. 

Zapytał, czy zapis dotyczący likwidacji etatów będzie wzięty pod uwagę przez Panią 

Komendant, czy też ma on zostać zmieniony na likwidację etatu dyżurnego policjanta? 

Zawnioskował, aby uwzględnić w uzasadnieniu do projektu uchwały to, że inicjatywa jej 

podjęcia została złożona na posiedzeniu Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Myśliborzu – Bogusława Bonter-Mazek 

Poinformowała, że nie ma mowy o ograniczeniu etatów w Komisariatach. Zwróciła uwagę, że 

w piątek otrzymała informację o posiedzeniach Komisji. Pierwsze posiedzenie odbyło się  

w poniedziałek, jednak nie mogła w nim uczestniczyć. Gdyby wiedziała, że taki temat zostanie 

poruszony rozwiałaby wszelkie wątpliwości w tej sprawie. Zwróciła uwagę, ze nie ma mowy  

o zlikwidowaniu etatów, gdyż w każdym z Komisariatów jest ich po 5. Gdyby doszło do tego, 

że dyżurki przestana funkcjonować to w każdym Komisariacie zostanie te 5 etatów. 

Funkcjonariusze, którzy by pozostali w tych Komisariatach zostali by skierowani do służby na 

ulicy. Zwróciła uwagę na sposób funkcjonowania całej Komendy. Przekazała, że nie ma 

możliwości zwiększenia liczby etatów. Przekazała, ze została przeliczona ilość służb, które 

byłyby skierowane na ulice i po odliczeniu urlopów możemy wesprzeć Powiat Myśliborski 

prawie dwoma tysiącami służb.  



 14 

Zwróciła uwagę, że zgłoszenia odbywają się na telefon 997 i przede wszystkim na telefon 112. 

Wojewódzkie Centrum przekazuje informacje o potrzebach mieszkańców do dyżurnego 

powiatowego. Zatem te dwa numery odpadają z obsługi dyżurnemu w Komisariacie. 

Jeżeli chodzi o zarzut dotyczący nieznajomości nazw ulic przez dyżurnego to Komenda 

dysponuje systemem SWD – System Wspomagania Dowodzenia, gdzie jest automapa. 

Kierowanie radiowozu następuje poprzez automatyczne wskazanie w systemie gdzie dany 

radiowóz ma się udać. Zwróciła uwagę, że obsługa tego programu jest prawidłowa, ponieważ 

to Komenda sama podała wszystkie nazwy miejscowości i nazwy ulic. 

Jeżeli będzie podejmowana decyzja w tej sprawie to nie zostanie podjęta ona, ani dziś, ani 

jutro. Jest to również kwestia uruchomienia nowej siedziby Komendy Powiatowej, a potem 

rozważnie tego tematu. Istnieje problem o którym trzeba mówić, czyli kwestia dociążenia 

pracowników odpowiednimi czynnościami. Należy to przeanalizować, co będzie korzystne dla 

mieszkańców. 

 

Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, ze ubolewa nad tym , że Komendant nie otrzymała na czas zawiadomienia  

o Komisji. Wnioski zostały zgłoszone, natomiast nie było możliwości wymiany poglądów. 

Padła deklaracja Wicestarosty, że temat ten zostanie przygotowany i wyjaśniony. My jako 

radni mamy informacje od mieszkańców i taki niepokój społeczny powstał. Zwrócił uwagę, że 

projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd, jednak nie wykonał on swojej pracy. 

Zaproponował, aby zarządzić przerwę w dzisiejszych obradach, aby Zarząd mógł przygotować 

właściwą uchwałę.  

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Poprosił o dokonanie zmiany w projekcie uchwały polegającej na zamianie wyrażenia 

dotyczącego likwidacji etatów na likwidację dyżurki policyjnej oraz na zamianę słowa tak jak 

wcześniej Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Ryszard Wiśniak wskazywał z „dezaprobaty” 

na  słowo „sprzeciw”. 

Zwrócił uwagę, że rozumie, że Pani Komendant wykonuje określone zadania jednak są 

zgłaszane obawy mieszkańców. Istotne jest to, aby nasz samorząd otrzymał konkretną 

odpowiedź w tej kwestii.   

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Poprosił o zabranie głosu w tej sprawie Radcę prawnego. 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Poinformował, że w dalszej ocenie dosyć istotne ma znaczenie jakiego zwrotu użyjemy, czy 

będzie to sprzeciw, czy też dezaprobata. Ważne jest to, że uchwała ta nie będzie wiążąca  dla 

organów Policji. Kierujemy się tu tylko i wyłącznie Statutem, który pozwala na podejmowanie 

deklaracji. Poinformował, że § 12 ust. 3 i 4 Statutu Powiatu Myśliborskiego mówi  

w pierwszej kolejności o apelu, a ust 4 o oświadczeniach.  

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy radny wycofuje swój wniosek? 

 

Wiceprzewodniczący Radny Powiatu – Ryszard Wiśniak 

Przekazał, że skoro jest taka nomenklatura prawna to może swój wniosek wycofać.  Poruszył 

sprawę przeniesienia funkcjonariuszy na ulice. Zwrócił uwagę, że nie ma poczucia 

bezpieczeństwa i funkcjonariusze zbyt rzadko patrolują ulice. Przekazał, że podjecie uchwały 

nie będzie miało wpływu na podejmowane decyzje, gdyż Policja podlega administracji 
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rządowej. Zwrócił uwagę, że uchwała jest tylko apelem i zapis w uzasadnieniu kto taką 

inicjatywę złożył jest nie ważny. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że jest możliwość przyjęcia autopoprawki do tak przygotowanego projektu 

uchwały, która wyglądałaby w ten sposób, że tytuł uchwały brzmiałby następująco: „w sprawie 

złożenia oświadczenia i wystosowania apelu w związku z likwidacją dyżurek w Komisariatach 

Policji w Barlinku i Dębnie”.  

„§ 1. Rada Powiatu w Myśliborzu wyraża dezaprobatę wobec likwidacji dyżurek  

w Komisariatach Policji w Barlinku i Dębnie”. 

W uzasadnieniu ujęto by również zapis, że projekt uchwały został przygotowany na wniosek 

Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Zaproponował, aby dokonać przedmiotowej autopoprawki. 

 

godz. 14.00 – Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 

 

godz. 14.15 – wznowiono obrady. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 
Poinformował, że istotą sprawy jest to, aby poczucie bezpieczeństwa nie malało. Komisja była 

zaniepokojona, że  likwidacja dyżurek lub osób dyżurujących wpłynie ujemnie na 

bezpieczeństwo. Zwrócił uwagę, że Komendant złożyła wyjaśnienia jednak pewne wątpliwości 

jeszcze zostały. Poprosił o dodatkowe wyjaśnienia Komendanta Powiatowego Policji  

w Myśliborzu 

 

Komendant Powiatowy Policji w Myśliborzu – Bogusława Bonter-Mazek 

Poinformowała, że w obu Komisariatach jest kadra kierownicza czyli Komendant, Zastępca  

i troje pracowników, którzy są odpowiedzialni za nadzór nad służbą prewencji i nad pracą 

wydziału kryminalnego. Przekazała, że Komendant Komisariatu i Zastępca pracują na trzy 

zmiany i w związku z tym, nie będzie takiej sytuacji, że nie będzie miał kto przyjąć 

interesantów. 

Grafik jest tak opracowywany, aby interesanci byli przez cały czas obsługiwani. 

Podkreśliła, że wszyscy pracownicy są przeznaczeni do służby” na ulicy”. Są to osoby do 

pierwszego kontaktu i wykonywania interwencji. 

   

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 
Przekazał, że w związku z tym iż uchwała jest nieprecyzyjna zaproponował, aby wycofać ją  

z porządku obrad. 

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Zwrócił uwagę, że Przewodniczący Rady kieruje jedynie pracami Rady i kwestia wycofania 

projektu uchwały z porządku obrad powinna zostać pozostawiona dla radnych. Zwrócił uwagę, 

że wniosek w sprawie zawiadomienia Komendy Policji był niezwłocznie przegłosowany. 

Zauważył, że apel ten w niczym nie uchybia Pani Komendant i nadzorowanej przez nią Policji. 

Przekazał, że uważa ich pokazuje on troskę Rady Powiatu o bezpieczeństwo obywateli. 

Poinformował, że nie widzi żadnego uzasadnienia by wycofać przedmiotowy apel. 

Zawnioskował, aby nie wycofywać projektu uchwały z porządku obrad. 

 

Radny Powiatu – Andrzej Potyra 
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Poinformował, że podjęto zbyt pospieszną decyzję. Zwrócił uwagę na nieobecność Pani 

Komendant na Komisji przez co nie było możliwości wcześniejszego wyjaśnienia tego tematu. 

W związku z tym złożył wniosek o wycofanie przedmiotowego projektu uchwały z porządku 

obrad. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zaproponował, aby zakończyć dyskusję w tym punkcie i aby wycofać projekt uchwały  

z porządku obrad. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie złożonego wniosku  

 

Za wycofaniem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie złożenia oświadczenia  

i wystosowania apelu w związku z ograniczeniem działalności oraz likwidacją etatów  

w Komisariatach Policji w Barlinku i Dębnie głosowało 11 radnych, przeciw - 4, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

W głosowaniu nieobecna – wicestarosta Danuta Patkowska 

 

W wyniku glosowania wniosek został przyjęty. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 2014 roku. (załącznik Nr 

13 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 5 

Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego na terenie powiatu. (załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji? 

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Przekazał, że w sprawie doposażenia w ramach jednostki ratowniczo-gaśniczej w Barlinku był 

wniosek na ten rok. W tym sprawozdaniu nie ma takiej informacji, żeby ten system krajowy  

w Barlinku doposażyć o ratownictwo wodne w ramach krajowego systemu ratowniczo-

gaśniczego. Poinformował, że kwota sięgała 60.000,00 zł., natomiast z przedstawionej 

informacji wynika, że tylko Barlinek należy wesprzeć w zakresie poprawy zasiłku, łączności 

radiowej na terenie Gminy Barlinek. Poprosił, żeby na przyszły rok więcej uwagi poświęcić 

zagrozeniom w Gminach. Przekazał, że alokacja środków finansowych i zaangażowanie 

sprzętowe przede wszystkim powinno być tam, gdzie jest najwięcej zagrożeń. Gmina Barlinek 

jako największe miasto w Powiecie nie ma jednostki Państwowej Straży Pożarnej. Ochrona 
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odbywa się w oparciu o Ochotniczą Straż Pożarną. Stwierdził, że jego pytanie dotyczy 

wsparcia tej jednostki ratowniczo-gaśniczej w Barlinku z krajowego systemu w bieżącym roku 

i jakie są możliwości finansowe? 

 

Powiatowy Komendant PSP w Myśliborzu – Janusz Paszczak 

W kwestii Ochotniczej Straży Pożarnej w Barlinku, która jest w krajowym systemie 

ratowniczo-gaśniczym, jeżeli chodzi o wsparcie można nie było w tym materiale wskazać 

konkretnych kwot pieniężnych z uwagi na to, że to co na bieżący rok się będzie działo, to 

dzieje się dopiero teraz. W ubiegłym roku nic na ten temat nie wiemy, dopiero w bieżącym 

roku są informacje w tej sprawie. Przekazał, że odbyło się spotkanie z Komendantami 

Gminnymi z terenu Powiatu, ponieważ otrzymano informację z Komendy Wojewódzkiej  

o tym, że są już znane kwoty pieniężne na wsparcie krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego 

i informacje że jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej z krajowego systemu ratowniczo-

gaśniczego, które mają wyznaczone jako ratownictwo specjalistyczne na poziomie 

podstawowym na terenie naszego Powiatu są to 3 jednostki m.in. Barlinek, Ławy i Cychry.  

W tych jednostkach będą przekazywane pieniądze na ratownictwo techniczne i ratownictwo, 

ponieważ są to priorytety. Przekazał, że w materiale są jeszcze 3 pozostałe ratownictwa: 

biologiczno-ekologiczne, poszukiwawczo-ratownicze i  wysokościowe i one będą w dalszym 

okresie czasowym doposażone. Na ten rok są pierwsze dwa: ratownictwo wodne i techniczne. 

Na tym spotkaniu padła  informacja, jakie potrzeby są niezbędne do zrealizowania dla OSP 

Barlinek. Zostały one zapisane i przekazane do Komedy Wojewódzkiej i tam uzyskają 

poparcie. Stwierdził, że środki, które były zabezpieczone przez daną OSP i z budżetu 

samorządu miały być w wysokości minimum 20 %, czyli jak gdyby posiadając 20 % można by 

było liczyć na wsparcie pozostałej kwoty. Przekazał, że zagrożenia na wstępie tego materiału 

zostały zawarte w ramach charakterystyki. Ratownictwo na poziomie podstawowym jest 

uzupełnieniem całości tego systemu. Zwrócił uwagę, żeby bardziej precyzyjnie rozpisać 

konkretne zagrożenia w gminie, ponieważ one są jak gdyby diagnozowane  i określane według 

wskaźników. Stwierdził, że jeżeli jest taka wola to wskaźniki te w przyszłym opracowaniu 

uwzględnią. 

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Stwierdził, że nie chodzi mu o tabele i wskaźniki, tylko bardziej o wnioski PSP w Myśliborzu. 

 

Powiatowy Komendant PSP w Myśliborzu – Janusz Paszczak 

Przekazał, że jest tam materiał dotyczący potrzeb wyartykułowanych przez Państwową Straż 

Pożarną na chwilę obecną i jest też informacja syntetyczna dot. jednostek OSP z krajowego 

systemu ratowniczo-gaśniczego, jak również spoza jaki sprzęt jeżeli chodzi o samochody są 

wyposażeni i do Gminy należałoby się tutaj zwracać, by wesprzeć ich wymianą na nowy sprzęt 

w ramach jakiegoś programu długofalowego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 6 

Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu. (załącznik Nr 15 do 

protokołu) 

 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  
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zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji? 

 

Radna Powiatu – Wioletta Drzewińska 

Analizując stan bezpieczeństwa na drogach Powiatu Myśliborskiego w 2014 roku zauważa się 

wzrost wypadków drogowych w odniesieniu do 2013 roku. Zauważyła, że w sprawozdaniu nie 

mówi się o wypadkach drogowych popełnionych pod wpływem narkotyków. W tej kwestii 

Policja nie ma wsparcia jeśli  chodzi o urządzenie – Drug Test 5000. Koszt takiego urządzenia 

to 20.000,00 zł. Plus koszt zakupu niezbędnych kaset w kwocie 6.000 zł.  Stwierdziła, że sprzęt 

tego typu jest niezbędny  w Powiatowej Placówce, która obsługuje nie tylko Gminę Myślibórz, 

ale również Dębno i Barlinek. Stwierdziła, że wydatek rzędu 26.000,00 zł jest niewielki. 

Złożyła wniosek, aby zakupić tego typu sprzęt.  

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu z prośbą, żeby ograniczyć dyskusję do 

przedłożonych sprawozdań. Zwrócił uwagę, że jeżeli radna Pani Wioletta Drzewińska chce 

złożyć wniosek o zakup przez Radę Powiatu, to należy złożyć wniosek do Przewodniczącego 

Rady, czy na Komisji i wtedy zostanie on przedyskutowany. Poinformował, że w jego ocenie 

te sprawozdania, które zostały przygotowane są zrobione bardzo dogłębnie.   

 

Radna Powiatu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że nawiązała do treści sprawozdania. Poinformowała, że zacytowała słowa, które 

są ujęte w tymże sprawozdaniu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli”. (załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

Ad. 8 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego stanowiącego załącznik do 

Uchwały Nr XLVI/398/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2014 roku  

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego (Dz. Urzęd. Woj. Zach. poz. 990) 

interpelacje i zapytania kieruje się odpowiednio do Zarządu albo Komisji za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady i składa się je wyłącznie w formie pisemnej, na sesji po uprzednim 

odczytaniu. (§ 27 i 28 Statutu). 

Kolejno zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos i odczytać swoje interpelacje? 
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Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 17 do protokołu.  

 

Radna Powiatu - Wioletta Drzewińska 

odczytała swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 18 do protokołu.  

 

Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 19 do protokołu.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

odczytała swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 20 do protokołu.  

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 21 do protokołu.  

 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 9 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad: odpowiedzi na interpelacje         

i zapytania radnych.  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że w interpelacjach pojawiają się głównie tematy dotyczące Szpitala, 

Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutyczna i Powiatowej Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej oraz Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie i przyszłość budynku 

przy ul. Mickiewicza w Dębnie. 

Poinformował, że na część interpelacji odpowie a na pozostałe interpelacje odpowiedzi zostaną 

udzielone na piśmie. 

Przekazał, że jeżeli chodzi o Regionalną Placówkę Opiekuńczo-Terapeutyczną to chciałby 

stwierdzić, że Powiat Myśliborski i podjęta inicjatywa przez Zarząd IV Kadencji zostały 

zrealizowane w sposób nieprzemyślany, nieprzygotowany i dotyczą zadania, które nie jest 

zadaniem własnym Powiatu Myśliborskiego. Nie ma takiej placówki na terenie Polski, którą 

prowadziłby jakikolwiek Powiat w imieniu Województwa. Przekazał, że uruchomiono tę 

placówkę pod koniec  ubiegłego roku czyli u schyłku kadencji powołując ją do życia w pełnej 

organizacji, ponosząc określone koszty jednak nie mając dzieci. W miesiącu grudniu 

przebywała tam trójka dzieci, dziś jest tam czwórka dzieci. Pytano wielokrotnie czy są 

zdiagnozowane potrzeby Województwa Zachodniopomorskiego. Pan radny Arkadiusz Mazepa 

– były Starosta Myśliborski twierdził, że były zdiagnozowane i że otrzymał pozytywną 

inicjatywę i intencję ze strony Województwa Zachodniopomorskiego w formie uchwały 

intencyjnej. Tak naprawdę z tych informacji, które dotyczą tylko ubiegłego roku wynika, że  

z opracowywanych skierowań, których de facto nie było ponieważ, aby skierować dzieci musi 

być odpowiedni wniosek przygotowany przez PCPR, postanowienie Sądu i na podstawie tych 

dokumentów placówka może takie dziecko przyjąć. W ubiegłym roku wydaliśmy 172.540,00 

zł i tak naprawdę te pieniądze dotyczyły tylko tej trójki dzieci. W tym roku wydaliśmy już 

kwotę ponad 200.000,00 zł dla czwórki dzieci. Aby uzupełnić środki, które były niezbędne do 

funkcjonowania tej jednostki wydaliśmy prawie 250.000,00 zł na doposażenie, niezbędne 

remonty i prace adaptacyjne ze środków własnych nie licząc środków w ramach dotacji  

z Województwa Zachodniopomorskiego i środków z PFRON. Zapytał, czy jesteśmy 
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odpowiedzialni za środki publiczne, które są skierowane do realizowania określonych zadań  

w tym przypadku społecznych i bardzo newralgicznych? Przekazał, że z 17 dzieci, które były 

rozpatrywane tylko 7 z nich pochodzi z Województwa Zachodniopomorskiego. Pozostałe 

dzieci pochodzą z poza Województwa, z takich miejscowości jak Sanok i Zgierz. Tak 

naprawdę nie zaspokajamy nawet potrzeb Województwa Zachodniopomorskiego. Zapytał, 

jakie w takim razie było uzasadnienie do podjęcia tej ryzykownej decyzji, narażającej Powiat 

Myśliborski będący w programie naprawczym na wydatkowanie takich środków? Jakie 

mieliśmy uzasadnienie dla wydatkowania pieniędzy, które zostały wyrzucone w błoto, 

ponieważ nie zostały skierowane( poza 4 dzieci ) na inne dzieci, które mogłyby skorzystać  

z tych pieniędzy w sposób lepszy i sensowniejszy. Zwrócił uwagę, że presja opinii społecznej 

jak również mediów skierowana jest na Zarząd Powiatu. Przekazał, ze jest robione wszystko, 

aby ta placówka mogła się bilansować i funkcjonować. Zarząd Powiatu zgodnie z deklaracją 

złożoną przez niego dla Telewizji Szczecin będzie mógł przekazać informację, że placówka 

zostanie utrzymana, natomiast w ciągu najbliższych miesięcy doprowadzimy ją do 

bilansowania swoich wydatków przychodami. Podobnie jest z decyzjami w sprawie MOS-u  

i SZKUNERA. 

Poinformował, że umowa została przekazana Burmistrzowi Gminy Myślibórz celem dokonania 

jej oceny. Jeżeli nie będzie uwag to zostanie wyznaczony termin jej podpisania. 

Jeżeli chodzi o ul. Mickiewicza w Dębnie to fakt, że na jednym z Zarządów Powiatu podjęto 

decyzję o wszczęciu procedury wyłączenia jego z eksploatacji nie jest równoznaczny  

z ostatecznym wyłączeniem z ekploatacji. Poinformował, że spotkał się z przedstawicielami 

Związków Zawodowych oraz pracownikami ZSP Nr 1 w Dębnie przy obecności radnej 

Wioletty Drzewińskiej. Przekazał, że przedstawiono wiele argumentów. Poinformował, że 

jeżeli w tej sprawie zostanie podjęta decyzja to odpowiedź w tej sprawie zostanie przekazana 

przez niego osobiście.   

Przekazał, że jeżeli chodzi o Powiatową Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą w Dębnie 

rozważana jest możliwość jej likwidacji z powodu tego, że nie ma w niej dzieci. Zwrócił 

uwagę, że deficytowa będzie niebawem Placówka Salezjańska, gdzie do Powiatu 

Stargardzkiego przekazanych zostanie 8 dzieci. Zwrócił uwagę, że dzieci się usamodzielniają, 

większość z dzieci przebywa w MOS lub MOW w ciągu tygodnia nie przebywają  

w placówce. Przekazał, że wydatkowanie środków na utrzymanie Powiatowej Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej nie jest zatem zasadne. Zwrócił uwagę, że budynek w którym się 

znajduje stwarza sensowniejsze i bardziej zasadne możliwości jego wykorzystania dające 

szansę na pozyskanie dodatkowych dochodów dla Powiatu. 

Przekazał, że jeżeli chodzi o pytania dotyczące Szpitala w Dębnie to Prezesa powołuje 

Zgromadzenie. Jeżeli chodzi o pełnomocnictwo do udziału w Walnym Zgromadzeniu 

Wspólników Spółki to otrzymał je od Zarządu Powiatu i na tym Zgromadzeniu został 

Powołany Prezes Spółki. Odrębną sprawą jest umowa o prace i zatrudnienie.  

Poinformował, że na pozostałe pytania odpowiedzi zostaną przygotowane i udzielone na 

piśmie. 

 

Ad. 10 

Przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania z pracy Zarządu. (załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania z pracy Zarządu 

Powiatu. 

 

Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 
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Przekazał, że w Zarządzeniu Nr 11 z dnia 17 lutego w sprawie powołania Powiatowej Rady 

Rynku Pracy na Kadencję 2015-2019 powołany został skład ośmioosobowy. W dniu 16 marca 

2015 roku Starosta podjął Zarządzenie zmieniające w/w Zarządzenie dopisując członków – 

Pana Burmistrza Piotra Downara przedstawiciela Gminy Dębno, Pana Tomasza Pietruszkę 

przedstawiciela Gminy Nowogródek Pomorski i Pana Jana Krzywickiego przedstawiciela 

Gminy Boleszkowice. Zapytał, czy Zarząd Starostwa dyskryminuje pozostałych dwóch 

Burmistrzów, którzy nie są w składzie tej Rady i co jest powodem, czy nie wyrazili zgody  

w udziale w  jej pracach? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Potwierdził, że została powołana Zarządzeniem Powiatowa Rady Rynku Pracy. Ze względu na 

ograniczenia dotyczące udziału przedstawicieli samorządów zaproszono ich przedstawicieli do 

określenia kto wejdzie w skład Powiatowej Rady Rynku Pracy. Przy ogólnej akceptacji 

powołano tę trójkę przedstawicieli. Co do pozostałych będzie możliwość zmiany  jednego  

z członków po upływie dwóch lat. Takie zmiany zostały zaakceptowane przez przedstawicieli 

Gmin. Ponadto formuła jeżeli chodzi o liczbę członków tej Rady nie jest jeszcze wyczerpana  

i zamknięta. Nie określono z góry jaka będzie liczebność tej Rady. Jeżeli będzie podstawa do 

uzupełnienia jej składu to zostanie to uczynione. Zwrócił uwagę, że problem przeciwdziałania 

bezrobociu i rehabilitacji zawodowej jest bardzo istotny, oparty o wydawanie dużej ilości 

środków publicznych, które powinny poprawiać sytuację na rynku pracy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 11 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. (załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego dokumentu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

 

Ad. 12 

Oświadczenia radnych.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego (§ 29 Statutu) Oświadczenia 

mogą być składane w formie ustnej albo pisemnej jedynie na zakończenie obrad. Nad 

oświadczeniem nie przeprowadza się dyskusji. Przedmiotem oświadczenia nie może być 

sprawa, której merytoryczna treść jest interpelacją, wnioskiem lub zapytaniem.  

 

Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że nie sposób jest nie złożyć oświadczenia wysłuchując potoku dziwnych  

insynuacji w kierunku jego osoby jako Starosty IV Kadencji, będącego jednocześnie 
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Przewodniczącym Zarządu, który odpowiedzialnie podejmował decyzje. Zaznaczył, że został 

uchwalony budżet przygotowany przez poprzednią Kadencję. Na wszystkie zadania zostały 

zabezpieczone środki co zostało potwierdzone pozytywną opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie. Komisja Rewizyjna przygotowała i podjęła pozytywną uchwałę 

opiniując ten budżet. Nie było kolizji z realizowanym programem naprawczym podjętym  

w poprzedniej Kadencji  z uwagi na to, że III Kadencja zadłużyła swoją niekompetencją 

zadłużyła Powiat. 

Jeżeli płatności nie było w grudniu, a powinny być to od  

1 grudnia nie był on już Starostą i do końca grudnia był czas na realizacje tego programu. 

Należało płacić to co było tam wpisane. Zapytał, czy w dalszym ciągu decyzje są 

podejmowane, czy też nie? Zauważył, że pozostało zadanie - „Centrum Usług Wspólnych”, 

które miało być zrealizowane w ramach programu naprawczego. Jeżeli Zarząd nie będzie 

realizował tego programu nie podejmie żadnej uchwały zmieniającej Budżet i Wieloletnią 

Prognozę Finansową. Regionalna Izba Obrachunkowa wstrzyma realizację tego Budżetu, 

jeżeli ten Zarząd nie wywiąże się z realizacji tamtych założeń. 

Poinformował, że wszystkie zadania, które są wpisane w Budżet są zadaniami, które należy 

realizować. Jeżeli ten Zarząd i ta Koalicja ma jeden cel, aby zrealizować zobowiązania 

wyborcze, swoje i inne priorytety to niech je realizuje lecz nie kosztem tego co zostało przez 

cztery lata wypracowane. Jeżeli są nowe pomysły to powinny być realizowane. Zwrócił 

uwagę, że dziś dzieci w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej nie ma  

4 dzieci lecz jest ich 7. Zwrócił uwagę, że budżet jest, wydatki są jeżeli jest wola aby były 

wydatkowane inaczej to należy pokazać w jaki sposób. Środki też są, jednak nie ma ich tam na 

realizacje tego budynku i siedziby Starostwa. Zaapelował, aby przestać realizować ten pomysł, 

który jest niekompetentny i nieopłacalny. Należy zacząć stabilizować sytuację finansową 

Powiatu, po to aby ta alokacja środków, która jest była dostępna dla Powiatu. 

Szereg środków z polityki społecznej stoi otworem i należałoby je rozsądnie wykorzystać. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Poinformował, że dla radnych została przekazana lista chętnych do wzięcia udziału  

w szkoleniu. 

Poinformował, że sprawa organizacji szkolenia zostanie przeanalizowana radni zostaną 

poinformowani w przypadku, gdy zostanie zorganizowane. 

 

Kolejno: 

 

Poinformował, że Prezes Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego złożyła prośbę  

o wyrażenie zgody na zabranie głosu w sprawach różnych i umożliwienie przedstawienia 

stanowiska w sprawie decyzji o rozpoczęciu procedury wyłączenia z użytkowania budynku 

mieszczącego się przy ul. Mickiewicza 33 w Dębnie. ( Pismo stanowi załącznik Nr 24 do 

Protokołu). 

Zwrócił uwagę, że na posiedzeniu sesji nie ma spraw różnych i tematyka ta była już poruszana 

w związku z tym nie zostanie udzielony głos w tej sprawie. 

Ponadto Starosta Myśliborski przekazał, że jeżeli zostanie podjęta decyzja w przedmiotowej 

sprawie to wszelkie wyjaśnienia i odpowiedzi zostaną przekazane. 

 

Ad. 13 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VI sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  
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Płyta audio z nagraniem z VI sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 23.03.2015r. stanowi 

załącznik nr 25 do Protokołu.  

 

Protokołowała: 

Dagmara Gembiak 


